
About Cambridge Books Online  
Cambridge University Press is one of the largest and most prestigious academic 

publishers in the world and we are widely respected as a world leader in publishing 

for subjects as diverse as astronomy, Shakespeare studies, economics, mathematics 

and politics. 

Cambridge Books Online offers predefined or bespoke collections of content within a 

richly functional, fully searchable online environment. 

Access to Cambridge Books Online content is via institutional purchase, allowing 

unlimited concurrent users, meaning anyone who wants to may access the resource 

24 hours a day. 

With online access to unique, indispensable and extensive scholarly content, 

Cambridge Books Online will offer all levels of user a new dimension of access and 

usability to support and enhance research. 

 

Key Features 
 Thousands of front & backlist titles  

 Dynamic content and feature set, with frequent addition of new titles being and 

regular functionality enhancements  

 Titles from across all Cambridge world renowned subject areas  

 Flexible purchase plans and custom packages  

 Powerful quick search, advanced search and browse capabilities  

 Comprehensive library support tools including downloadable MARC records, 

usage reports and access & authentication methods  

 Compliance with all major industry standards and initiatives  

 Extensive user functionality including hyperlinked references & personalisation 

features  

 Dedicated customer support teams  

 Enhanced discoverability tools 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Cambridge Books Online 
劍橋大學出版社繼 Cambridge Histories Online 與 Shakespeare Survey 

Online 之後，推出 Cambridge Books Online 以提供更多的電子書給圖書館與

讀者們。 Cambridge Books Online 涵蓋超過 8000 本有國際標準書號的電子

書，其中有很多為相當具有價值的重印版書。書的主題相當廣泛，有包含醫學類、

人文類、社會科學類、自然科學類…等包羅萬象的多元書種。 

 

特色： 

 功能多元以及人性化的檢索界面 

除了各式多元且符合檢索需求的功能與參數可供運用之外，可透過隨時的

增減及修正以迅速查找符合所需的資料。 

 詳細的書目資訊與存取連結的閱讀界面 

於檢索完畢後，畫面即出現檢索結果的書目資料，其中除了書本內容的存取

連結之外，還提供詳細書目資訊、章節目錄、書本簡介、參考文獻、各章節

的全文及摘錄。 

 輕鬆的內容閱讀 

相關內容則以 PDF 檔與 HTML 檔的形式展現，其中的 HTML 檔也供應放

大頁面視窗來進行瀏覽閱讀。 

 

 


